
Protokoll fört vid styrelsemöte för Opinionsgruppen för säkert slutförvar den 2008-10-18 i Alunda 
 
 
Närvarande: Inga Alm, Miles Goldstick, Kenneth Gunnarsson, Bo-Lennart Janervärn, Christina Larsson 
och Inger Nord. 
 
 
 
§1 Mötets öppnande 
 Kenneth förklarade styrelsemötet öppnat. 
 
§2 Val av sekreterare och justeringsperson 
 Till sekreterare valdes Miles och till justeringsperson Christina. 
 
§3 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändas med små justeringar. 
 
§4 Rapporter 

MKG: Kenneth rapporterade att Guy Madison deltog i senaste MKG styrelsemötet. 
 
Kommunens ny organisation: Kommunens planering inför platsvalet och eventuella alternativ för 
Oss att delta i kommunens fortsatta arbete med kärnavfalls frågan diskuterades. 
 
Regionförbundet: Kenneth rapporterade om sitt möte med Lucia Riad från Regionförbundet den 3 
augusti 2008 om ev. samarbete för att nå ungdomar. Han berättade också om Regionförbundets 
seminarium i Uppsala den 4 dec. 2008 - ”Sveriges kärnavfallshantering i ett internationellt 
perspektiv” - som har annonserats på www.slutforvaret.se. 
 
Övrigt: Miles rapporterade att Milkas nästa styrelsemöte är den 25 oktober 2008. Han nämnde 
också den nya uppgiften att miljödomstolen i Vänersborg har tolkat Milkas stadgar att Milkas har 
bara två medlemmar och då uppfyller inte kravet av över 2000 medlemmar för att vara sakägare i 
domstolsprövningen. MKG har det samma problem. Milkas löser problemet med att få fullmakter 
från båda Folkkampanjen och Miljöförbundet och att skriva om stadgarna. 

 
§5 Ekonomi 2009 

Möte med beredningsgruppen: Kenneth uppdaterade styrelsen om att det planerad möte med 
beredningsgruppen är inställt och att en skriftlig redogörelse för verksamhetsplanerna under 2009 i 
stället ska lämnas in till kommunen senast den 3 november 2008 . Inga presenterad en resultat- och 
balansrapport för 2008 fram till dagens datum som visade ett troligt nollresultat för detta 
verksamhetsår. Mötet betonade att Oss:s avsikt är att fortsätta att delta i slutförvarsprocessen 
oberoende av platsvalet och enlighet med föreningens stadgar och menade att eventuella 
återstående medel bör regleras med kommunen efter den av kommunala medel finansierade 
verksamhetsperioden är avslutad. 

 
§6 Informations material 

Det beslutades att Kenneth ska ta fram bild- och textmaterial för en uppdaterad webbplats och för 
annat informationsmaterial inför platsvalet 2009. 

 
§7 Verksamhetsplanering 

Mötet diskuterades hur föreningen ska agera när Forsmark eller laxemar blir utsedd som plats för 
slutförvaret för högaktivt avfall. Mötet betonade att föreningen har för avsikt att delta i och följa 
slutförvarsprocessen fram tills att miljöprövningen och tillståndsprocessen är över. För 
verksamheten 2009 har föreningen valet av Forsmark som en planeringsförutsättning. 
 
Ny hemsida: En uppgradering av hemsidan diskuterades, bl.a. att begära in offerter från företag. 
Kenneth fick uppdrag att komma med et förslag till styrelsen på en uppgraderingsplan för 
hemsidan. 
 
Möte med SNF-Uppland: Kenneth rapporterade att Oss har kontaktats av SNF:s länsförbund om 
ett möte för att diskutera ökad opinionsbildning i Östhammars kommun. Representanter från SNF-



Uppland, Lisa Hedin och Johan Swahn från MKG och Kenneth ska ha ett möte om detta den 21 
oktober i Uppsala. 
Samrådsmöte 22 oktober: Kenneth meddelade att han deltar i mötet, SKB AB:s enda planerade 
samrådsmöte för allmänheten under 2008. 
 

§8 Övriga frågor 
Kärnavfallsnytt: Eventuell samarbete med produktion av Kärnavfallsnytt diskuterades, och mötet 
beslutade att frågan måste diskuteras vidare. 
 
Firmatecknare: Styrelsen beslutade att Inga Alm och Kenneth Gunnarsson var för sig tecknar 
föreningens firma. 

 
§9 Mötet avslutas 
 
 
 
 
Ordförande 
 
 
______________________ 
Kenneth Gunnarsson 
 
 
 
Vid protokollet Justeras 
 
 
______________________ ______________________ 
Miles Goldstick Christina Larsson 
 


